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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU  

KONSULTATĪVĀS PADOMES DALĪBNIEKU 
 

SĒDES PROTOKOLS 
 

Datums: 19.02.2024.  Nr.: 03 / 2024 

     

Laiks: 18:30-21:00    

 

Sēdē piedalās: 

- Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) 

dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Digne Žilde 

Sigita Veide 

Aleksandra Freisa 

Andrejs Frolovs 

Aigars Avotiņš 

Jānis Alkšers 

 

Sēdē piedalās 8 no 12 dalībniekiem, un Padomes sēde ir lemttiesīga. 

 

- Stopiņu pagasta iedzīvotāji: 

Maija Cīrule 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 

 

Protokolē Liene Pļaviņa un Jānis Alkšers. 
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PADOMES SĒDĒ LEMTS 

 

1. Par  grozījumu priekšlikumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā : 

1.1. Padome no Latvijas Republikas Saeimas Frakcijas “APVIENOTAIS SARAKSTS” saņēma 

vēstuli ar informāciju par Saeimas plānu atvērt labojumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto 

vietu likumu un lūgumu līdz 01.03.2024. nosūtīt priekšlikumu uz norādīto elektronisko pasta 

adresi;  

1.2. S. Veide apņemas apkopot Padomes dalībnieku viedokļus  un sagatavot vēstuli; 

1.3. vēstuli parakstīs un nosūtīs L. Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) apkopot priekšlikumus un tos nosūtīt „Apvienotajam 

sarakstam”. 

Priekšlikumus apkopo un vēstuli sagatavo S. Veide līdz 01.03.2024.. 

Vēstuli paraksta un nosūta L. Pļaviņa. 

 

 

2. Par SIA "Vides resursu centra" Ietekmes uz vidi novērtējumu plānotajai koģenerācijas 

iekārtas būvniecībai Ropažu novadā: 

2.1. S. Veide informē, ka Dreiliņu iedzīvotāji ir pieprasījuši Vides pārraudzības valsts birojam 

uzlikt par pienākumu atkritumu reģenerācijas stacijas plānotās būvniecības ieceres Ierosinātājam 

Ietekmes uz vidi novērtējumam pievienot sertificēta ornitologa atzinumu;  

2.2. citi Padomes dalībnieki neizsaka pretenzijas, atbalsta šādu iniciatīvu; 

2.3. S. Veide apņemas sagatavot vēstuli; 

2.4. vēstuli parakstīs un nosūtīs L. Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) sagatavot un nosūtīt vēstuli Vides pārraudzības valsts 

birojam. 

Vēstuli sagatavo S. Veide līdz 01.03.2024.. 

Vēstuli paraksta un nosūta L. Pļaviņa. 

 

 

3. Atbilde no Pašvaldības par Ulbrokas vidusskolu: 

3.1. L. Pļaviņa informē, ka Padomes e-pastā saņemta vēstule no Pašvaldības par 16.11.2023. 

Iedzīvotāju konsultatīvo Padomju dalībnieku tikšanās ar Domes vadību laikā pausto informāciju 

par Ulbrokas vidusskolu;  

3.2. vairākus Padomes dalībniekus pilnībā neapmierina vēstulē sniegtā informācija, jo atbildes ir 

formālas, bet ne pēc būtības, satura un faktiskās situācijas; 

3.3. Padomes dalībnieki nepiekrīt vēstulē sniegtajai informācijai, uzskata to par maldinošu;  
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3.4. sēdes laikā vairāki Padomes dalībnieki pauž objektīvu informāciju par Ulbrokas vidusskolas 

direktora bezdarbību skolas dzīvē, kā arī izglītojamo vecāku maldināšanu; 

3.5. tiek izteikts priekšlikums pieprasīt Pašvaldībai izvērtēt Ulbrokas vidusskolas direktora 

Normunda Balabkas atbilstību ieņemamajam amatam; 

3.6. L. Pļaviņa apņemas konstatētos faktus un maldinošo informāciju apkopot un sagatavot 

vēstuli līdz 01.03.2024.  

3.7. vēstuli parakstīs un nosūtīs L. Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) norādītajām iestādēm nosūtīt atbildes vēstuli. 

Padome nolemj (6 par, 0 pret, 2 atturas  (D. Žilde, J. Alkšers)) pieprasīt Pašvaldībai izvērtēt 

Ulbrokas vidusskolas direktora Normunda Balabka atbilstību ieņemamajam amatam.  

Vēstuli sagatavo L. Pļaviņa līdz 01.03.2024.; 

Vēstuli paraksta un nosūta L. Pļaviņa. 

 

 

4. Par ēdināšanas izmaksām pašvaldības izglītības iestādēs un izglītojamo likumisko 

pārstāvju līdzmaksājumu: 

4.1. J. Alkšers informē, ka 08.01.2024. Padomes sēdē tika nolemts apkopot un Pašvaldībai uzdot 

jautājumus par izglītojamo ēdināšanas izmaksām. Padomes dalībniekiem bija jāiesniedz 

interesējošie jautājumi, bet E. Bergmanim tie bija jāapkopo un jānosūta; 

4.2. E. Bergmanis informē, ka neviens Padomes dalībnieks viņam interesējošos jautājumus nav 

iesūtījis, līdz ar to vēstule Pašvaldībai nav sagatavota un nosūtīta; 

4.3. E. Bergmanis informē, ka 22.01.2024. Iedzīvotāju konsultatīvo Padomju locekļu sanāksmē 

ar Pašvaldības Domes vadību, Domes priekšsēdētāja Vita Paulāne sniedza daudzpusīgu informāciju 

par izglītojamo ēdināšanu; 

4.4. E. Bergmanis informē un prezentē savu redzējumu, kur Pašvaldība varētu ietaupīt un 

papildus iegūt finanšu līdzekļus, lai Pašvaldība pilnībā varētu segt izglītojamo ēdināšanas izmaksas 

izglītības iestādēs; 

4.5. Padomes dalībnieki izsaka priekšlikumu 08.01.2024. Padomes sēdē apspriestos jautājumus 

tomēr uzdot Pašvaldībai; 

4.6. J. Alkšers un E. Bergmanis apņemas informāciju apkopot un sagatavot vēstuli līdz 

01.03.2024. ; 

4.7. vēstuli parakstīs un nosūtīs L. Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) 08.01.2024. Padomes sēdē apspriestos jautājumus par 

izglītojamo ēdināšanas izmaksām izglītības iestādēs uzdot Pašvaldībai.  

Jautājumus apkopo, vēstuli sagatavo J.Alkšers un E.Bergmanis līdz 01.03.2024. 

Vēstuli paraksta un nosūta L.Pļaviņa. 
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5. Par Ulbrokas vidusskolas piebūves un Stopiņu pagasta katlu māju būvniecību: 

5.1. J.Alkšers informē, ka 08.01.2024. Padomes sēdē tika nolemts apkopot un Pašvaldībai uzdot 

jautājumus par Ulbrokas vidusskolas piebūves un Stopiņu pagasta katlu māju būvniecību . Padomes 

dalībniekiem bija jāiesniedz interesējošie jautājumi, bet E.Bergmanim tie bija jāapkopo;  

5.2. E.Bergmanis informē, ka neviens Padomes dalībnieks viņam interesējošos jautājumus nav 

iesūtījis, līdz ar to vēstule Pašvaldībai nav sagatavota un nosūtīta; 

5.3. E.Bergmanis informē, ka 22.01.2024. Iedzīvotāju konsultatīvo Padomju locekļu sanāksmē ar 

Pašvaldības Domes vadību, Domes priekšsēdētāja Vita Paulāne teica, ka tuvākajās Domes sēdēs šie 

jautājumi tiks runāti, apspriesti. Aicināja Padomes dalībniekus seko līdzi Domes lēmumiem . 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) gaidīt informāciju no Pašvaldības Domes sēdēm. 

 

 

6. Par Padomes Nolikuma grozījumiem: 

6.1. J. Alkšers informē, ka 08.01.2024. Padomes sēdē tika nolemts apkopot un Pašvaldībai 

iesniegt priekšlikumus par Padomes Nolikuma grozījumiem. Priekšlikumi Padomes dalībniekiem 

bija jāiesniedz Padomes Whatsapp sarakstē, bet S. Veidei tie bija jāapkopo un šajā Padomes sēdē 

jāprezentē; 

6.2. S. Veide informē, ka neviens Padomes dalībnieks priekšlikumus nav iesūtījis. Līdz ar to 

grozījumus Padomes Nolikumam nevar apspriest; 

6.3. Padomes dalībnieki apsolās līdz 01.03.2024. priekšlikumus iesūtīt Padomes Whatsapp 

sarakstē; 

6.4. S. Veide un J. Alkšers apņemas informāciju apkopot un sagatavot vēstuli līdz 01.03.2024.; 

6.5. vēstuli parakstīs un nosūtīs L. Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) priekšlikumus Padomes Nolikuma grozījumiem nosūtīt 

Pašvaldībai.  

Priekšlikumus apkopo, vēstuli sagatavo S. Veide un J. Alkšers līdz 01.03.2024. 

Vēstuli paraksta un nosūta L. Pļaviņa. 

 

7. Par Padomes logo: 

7.1. A. Avotiņš prezentē izveidoto Padomes logo; 

7.2. Padomes dalībnieki izsaka priekšlikumus logo uzlabojumiem; 

7.3. A. Avotiņš operatīvi veic logo labojumus; 

7.4. piedāvātais Padomes logo:  
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Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) apstiprināt Padomes logo.  

Padomes logo turpmāk izmantot Padomes dokumentos, kā arī parādīt Padomes Facebook 

kontā; 

 

 

8. Par Stopiņu pagasta pārvaldnieku Aldi Grundi: 

8.1. J. Alkšers informē, ka 08.01.2024. Padomes sēdē tika nolemts apkopot interesējošos 

jautājumus; 

8.2. Tiek prezentēti šādi jautājumi: 

8.2.1. kādi ir A. Grundes amata pienākumi? 

8.2.2. kādi Stopiņu pagasta attīstības plāni ir iekļauti Pašvaldības 2024.gada budžetā? 

8.2.3. Vai A. Grundes amata tiesībās būtu veikt ceļa zīmju izvietošanas saskaņošanu pie 

izglītības iestādes? Konkrēti, izvietot zīmi “apstāties aizliegts” pie Upesleju sākumskolas;  

8.2.4. vai un kurus pašvaldībai piederošus ceļus šogad remontēs? 

8.2.5. vai un kad tiks labots ceļš no Sauriešiem līdz Upesleju sākumskolai?  

8.3. Padomes dalībnieki izsaka priekšlikumu A. Grundi uzaicināt uz nākamo Padomes sēdi, lai 

Padomes dalībniekus iepazīstinātu ar sevi, atbildētu uz interesējošajiem jautājumiem un vienotos 

par turpmāko sadarbību Stopiņu pagasta attīstībā; 

8.4. J.Alkšers apņemas informāciju apkopot un sagatavot vēstuli līdz 01.03.2024.; 

8.5. vēstuli parakstīs un nosūtīs L.Pļaviņa no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv. 

 

 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) nosūtīt Pašvaldībai sagatavotos jautājums A. Grundem, kā 

arī viņu uzaicināt uz nākamo Padomes sēdi.  

Vēstuli sagatavo J. Alkšers līdz 01.03.2024. 
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Vēstuli paraksta un nosūta L. Pļaviņa. 

L. Pļaviņai saskaņot nākamās Padomes sēdes laiku ar A.  Grundi. 

 

 

9. Par Padomes dalībnieku iesaisti Lielajā Talkā: 

9.1. L. Pļaviņa informē, ka pavasarī visā valstī tiks organizēts vides sakopšanas pasākums Lielā 

Talka un aicina Padomes dalībniekus, to ģimenes locekļus, draugus, radus un paziņas tajā 

iesaistīties, izvēloties savu uzkopšanas vietu; 

9.2. A. Freisa apņemas uz pasākumu pagatavot zupu. Izmaksas sedz dalībnieki proporcionāli no 

saviem personīgajiem līdzekļiem; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) piedalīties Lielajā Talkā.  

L. Pļaviņai precizēt laiku un vietu, kā arī par šo informēt Facebook kontā.  

A. Freisai apkopot aptuvenās izmaksas par ēdināšanu.  

Padomes Facebook konta administratoriem ievietot ierakstu, ka Padomes dalībnieki 

piedalīsies Lielajā Talkā. 

 

10. Padomes dalībnieku sastāva izmaiņu apstiprināšana: 

10.1. Padomes sēdes beigās Maija Cīrule izsaka vēlmi iestāties Padomē; 

10.2. Minētā persona iepazīstina ar sevi, savu motivāciju darboties Padomē; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) minēto personu uzņemt Padomē.  

L.Pļaviņa nosūta Pašvaldībai aktualizēto Padomes dalībnieku sastāvu. 

 

Līdz ar to Padomē no 19.02.2024. darbojas 13 (trīspadsmit) dalībnieki:  

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Sandijs Krastiņš; 

Aigars Avotiņš; 

Digne Žilde; 

Aleksandra Freisa; 

Sigita Veide; 

Jānis Alkšers;  

Anda Višķere; 

Sanita Mukāne; 

Andrejs Frolovs; 

Zanda Skujiņa; 

Maija Cīrule; 
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PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

1. Nākamās padomes sēde: 

1.1. Padome nolemj, ka nākamā Padomes sēde būs marta mēnesī;  

1.2. laiku un vietu precizēs L.Pļaviņa, to saskaņojot ar Stopiņu pagasta pārvaldnieku A.Grundi . 

 

2. Padomes sēdes Protokols nosūtīts: 

2.1. visiem Padomes dalībniekiem whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

2.2. ievietots Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī; 

2.3. Ropažu novada pašvaldības domei; 

2.4. Ropažu novada pašvaldības domes deputātam Haraldam Burkovskim (Padomes 

koordinators Pašvaldībā); 

 

3. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt Padomes 

priekšsēdētājai ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes.  

 


